
WEB-FRÅGAN OKT-DEC 2021 
 
I slagspel slår en spelare sitt utslag ner i ett pliktområde. Bollen spelas 
därefter från pliktområdet och bollen stannar i samma pliktområde. 
Bollen ligger ospelbar i djupt vatten, så spelaren beslutar sig för att ta 
lättnad utanför pliktområdet utan att först droppa en boll i pliktområdet. 
Spelaren väljer sedan att spela från den plats där föregående slag 
utanför pliktområdet slogs.  
Hur många slag har spelaren nu? 
 

a. 4 
b. 5 
c. 6 

 

Rätt svar är a. (4 slag) 
Regel 17.2a alternativ #1 (sidan 110 i regelboken) 
 

21% svarade rätt denna gång. 
 
 
 

WEB-FRÅGAN JANUARI – MARS 2022 
 
En spelare lagar en skada på green som förorsakats av en sten som 
varit pluggad i greenytan. 
 
A  Ingen plikt, helt OK att ta bort stenen 
 
B  1 pliktslag 
 
C  Spelaren får ta lättnad och kan placera bollen så att den  
 inte störs av stenen, dock ej närmare hål. 
 
D 2 pliktslag 
 
 
Lycka till! 
/Ted 
 
Nästa webfråga kommer 1 april 2022. 


